
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 9. april 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 317
Ministeren bedes gøre rede for, om Arbejdsskadestyrelsen (ASK) ofte eller ty-
pisk kommunikerer med virksomheder, på en måde som det fremgår af ved-
hæftede brev, hvor det er uklart, om brevet skal besvares eller ej. Ministeren
bedes herunder vurdere, om det er en rimelig behandling af virksomheden, og
om ASK med den type borgervendt kommunikation forventer at få de rette op-
lysninger i hænde til brug for behandling af en borgers sag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Troels
Lund Poulsen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Troels.Poulsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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